

## Verslag Vergadering 2.2 (21/8/23)

Datum: 21/8/23

Tijd: 20:00

Locatie: Wilsele - Sportoase

Aanwezig:	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Pieter Thysen</li> <li>● Michèle Messiaen</li> <li>● Didier Bosman</li> <li>● Bart Delhaye</li> </ul>
Afwezig:	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Dirk Janssens</li> </ul>
Voorzitter:	Didier Bosman
Notulist:	Didier Bosman
Datum volgende vergadering:	5/9/23

### Agenda

- 1) Goedkeuring verslag vorige vergadering (A)
- 2) Openstaande punten vorige vergaderingen (A)
- 3) Provinciale werking
  - a) Clubs (B)
  - b) Secretariaat (A)
  - c) Penningmeester (A)
    - i) Kasverslag (summier overzicht)
    - ii) Eindafrekening clubs
    - iii) Verslag rekeningnazichters (seizoen 2021-2021 laatste weken)
  - d) Interclub
    - i) Overzicht competitie (A)
    - ii) Inschrijvingen clubs 2023-2024
  - e) Arbitrage (A)
    - i) Goedkeuring reglement(en) tornooi(en) : Dilbeek, Diest
  - f) ICT (C)
  - g) PC
    - i) Opstellen charter missie & visie PC & Implementatie sportieve visie / uitbouw (D)
    - ii) Geschillen & tuchtcommissie (A)
  - h) Organisaties
    - i) Overzicht opkomende organisaties (A)
    - ii) Debriefing voorbije organisaties (A)
    - iii) Voorstellen affiches (B)
  - i) Jeugd
    - i) Provinciale trainingen : organisatie en invulling (A)
    - ii) Goedkeuring Jeugdsubsidies
    - iii) Goedkeuring jeugdsubsidie beleidsplan 2023-2024 (zie bijlage)
  - j) Nieuwsbrief (A)
  - k) Werkzaamheden VTTL

- i) Verslag vorige vergadering (A)
- ii) Overlopen agenda volgende vergadering (A)
- l. Werkzaamheden NR / NRvB
  - i. Verslag vorige vergadering (A)
  - ii. Overlopen agenda volgende vergadering (A)
- 4. Varia (A : toevoeging extra agendapunten - D : bespreking) :
  - a. forfaitaire bijdrage in de onkosten voor clubs zonder extra inkomsten (= zonder eigen drankinkomsten) die provinciale evenementen (provinciale jeugdtrainingen, criteriums, liga's, bekerfinales, eindrondes, etc.) organiseren
  - b. goedkeuring boetelijst seizoen 2023-2024
  - c. goedkeuring reglementen van de verschillende provinciale evenementen

## Verslag vergadering 2.2 d.d 21/8/23

<b>Bespreking</b>	<b>Actie</b>
1) Goedkeuring verslag vorige vergadering (A)	
2) Openstaande punten vorige vergaderingen (A)	
3) Provinciale werking	
a) Clubs (B) : De coach-licenties blijven -hoewel ze weinig gevraagd worden- aan te vragen via het secretariaat	
b) Secretariaat (A) : geen opmerkingen	
c) Penningmeester (A)	
i) Kasverslag (summier overzicht) : geen speciale meldingen	
ii) Inschrijvingen clubs : alle clubs hebben hun inschrijving betaald	
iii) Verslag rekeningnazichters (seizoen 2021-2021 laatste weken) : nog te doen (Dirk & Dirk)	Pieter
d) Interclub	
i) Overzicht competitie (A) : tegen eind deze week (27/8/23) zal de aangepaste kalender online staan	Bart
ii) Stijgers & dalers : Bart maakt het document stijgers & dalers op. Extra stijgers zullen afhankelijk zijn van de resultaten van vorig seizoen	Bart
e) Arbitrage (A)	
i) Opleiding SR : 9/9 : 1 inschrijving. Er was ook een inschrijving van een kandidaat scheidsrechter uit OVL : wordt doorverwezen naar P. Willems	Pieter
ii) Vergadering PAC : 14/9	
iii) Affiches : Pieter vraagt Steve Hasevoets, maar is afhankelijk van de toewijzing van de evenementen (lokalen)	Pieter
iv) Brainstorming PAC : tegen volgend PC wordt iedereen gevraagd de documenten van de PAC grondig door te nemen om dan beslissingen te nemen.	Allen
f) ICT (C)	
g) PC	
i) Bezoeken clubs dienen te worden opgestart in het najaar 2023	Allen
h) Organisaties	
i) Overzicht opkomende organisaties (A) : lijst met provinciale organisaties wordt overlopen en toegekend : zie bijlage VLB Kalender 2023-2024. Michèle informeert de clubs.	
ii) Het PC beslist om voortaan voor de organisatie van de provinciale evenementen op de lijst VLB Kalender 2023-2024, een vergoeding toe	Michèle

<p>te kennen aan de organiserende vereniging. Deze vergoeding wordt vastgelegd op 50€ per beëindigd blok van 4 uur effectieve organisatie (vanaf aanvang van de eerste wedstrijd tot het einde van de laatste wedstrijd en de eventuele prijsuitreiking, met een minimum van 1).</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>iii) Debriefing voorbij organisaties (A)</li> <li>iv) Voorstellen affiches (B) : Pieter vraagt Steve Haesevoets</li> <li>v) Trofees &amp; medailles : Pieter maakt een lijst van de verschillende trofeeën en medailles (aantallen en teksten) die nodig zijn voor het komende seizoen</li> <li>vi) Aan alle leden van het PC wordt gevraagd na te denken over de prijzenkast voor de winnaars van de jeugdreeksen</li> </ul> <p>i) Jeugd</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>i) Provinciale trainingen : organisatie en invulling (A) <ul style="list-style-type: none"> <li>(1) de trainers zijn gekend en aangeduid, wachten op go van VTTL (Jo willems ?)</li> <li>(2) Voorstel tussenkomst onkosten huur zaal voor de provinciale trainingen : er wordt geen tussenkomst voorzien</li> <li>(3) Er wordt voorgesteld om samen te zitten : trainers &amp; VTTL. Didier zal dit aankaarten op VTTL niveau.</li> <li>(4) Het is onduidelijk hoe de uren van persoonlijke trainingen worden verrekend, Bart bespreekt dit met Jo.</li> <li>(5) Beertje Ping : <ul style="list-style-type: none"> <li>(a) Bart deelt nog uit en neemt een paar foto's</li> <li>(b) Bart bezorgt materiaal ook nog aan Dirk Lamproy</li> </ul> </li> </ul> </li> <li>ii) Goedkeuring Jeugdsubsidies : nieuwe jeugdsubsidie regeling wordt goedgekeurd en gepubliceerd op de website</li> <li>iii) Principe van de provinciale truitjes blijft bestaan : PC stelt truitjes beschikbaar voor de interprovinciale evenementen. Onderhoud via wasserij / nieuwkuis. Didier werkt een paar voorstellen verder uit.</li> </ul> <p>j) Nieuwsbrief (A) : voorstellen worden ingewacht : principe : 1ste nieuwsbrief begin september, 2de nieuwsbrief 15/10, 3de 15/11, enz. We gaan proberen om in deze nieuwsbrieven niet enkel links te vermelden, maar effectief ook de bijhorende teksten.</p> <p>k) Werkzaamheden VTTL</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>i) Verslag vorige vergadering (A)</li> <li>ii) Overlopen agenda volgende vergadering (A)</li> </ul> <p>m. Werkzaamheden NR / NRvB</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>i. Verslag vorige vergadering (A)</li> <li>ii. Overlopen agenda volgende vergadering (A)</li> </ul> <p>5. Varia (A : toevoeging extra agendapunten - D : bespreking) :</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>a. goedkeuring boetelijst seizoen 2023-2024 : volgend PC</li> <li>b. goedkeuring reglementen van de verschillende provinciale evenementen : volgend PC</li> </ul>	<p>Pieter</p> <p>Pieter</p> <p>Allen</p> <p>Didier</p> <p>Bart</p> <p>Bart</p> <p>Pieter</p> <p>Didier</p> <p>Allen</p>
--	---

Voor het verslag,

(e-getekend)  
Didier Bosman  
Voorzitter